
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 15.07.2020 

v sále obecného úradu 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

 

- 9 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny  

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- zapisovateľka Mgr. Zuzana Dludíková 

- ostatní prítomní 

 

Program: 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Schválenie programu zasadnutia 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.  Voľba návrhovej komisie 

5.  Pripomienky a podnety občanov obce 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7.  Nájom bytu v MŠ 

8.  Nájom parcela reg. E č.863 

9.  Informácie o činnosti komisií 

10. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

11. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie zasadnutia 

Štvrté zasadnutie OZ v roku 2020 otvoril o 16:30 hodine privítaním všetkých prítomných 

starosta obce. Zasadnutia sa zúčastnilo 9 poslancov. Starosta skonštatoval, že OZ je uznášania 

schopné.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:9    PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

Starosta upozornil poslancov a prítomných hostí, že zastupiteľstvo bude nahrávané. 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu zasadnutia 

 

Poslanci obdržali program zasadnutia prostredníctvom mailu. Starosta vyzval prítomných 

poslancov k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.38/2020  

Hlasovanie:  
Za 9 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Martin Zachar, Michal Pecho, Štefan Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

Poslanci uznesenie jednohlasne schválili. 

 

 

 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Dludíková. 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Peter Mišík, Michal Pecho.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA:9      PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba návrhovej komisie 

 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Anton Holička, Martin Zachar, 

Ing. Katarína Pechová. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9     PROTI: 0                               ZDRŽALI:  



 

 

K bodu 5 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

 

Bez pripomienok, nik sa nezúčastnil. 

 

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Poslanci  plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom mailovej pošty. Starosta obce 

vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých 

uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto 

zápisnice.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 39/2020  

Hlasovanie:  
Za 9 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Martin Zachar, Michal Pecho, Štefan Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili informáciu o plnení uznesení. 

 

 

K bodu 7 programu OZ 

Čerpanie rezervného fondu 

 

Starosta obce – zateká strecha (pergola) nad chodníkom v MŠ. Prišla cenová ponuka od 

firmy BALLIS s.r.o. Chcel som v MŠ robiť aj toalety a sprchy ale tento rok by sa to nestihlo. 

Bola vypracovaná štúdia na celkovú rekonštrukciu (aj odpady), ktorá by stála na jedny 

sociálne zariadenia 15 000,-EUR. Odporúčajú robiť oboje, čo by bolo až 30 000,-EUR. Bude 

sa to teda robiť všetko na budúci rok. Tento rok zatiaľ by sa presunuli peniaze len na 

rekonštrukciu strechy na prekrytie chodníka v MŠ vo výške 3 000,-EUR. 

Ing. Katarína Pechová – elektrika na škôlke – vypínače. – Starosta obce – dorobí sa aj toto.  

  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 40/2020  

Hlasovanie:  
Za 9 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková, Martin Zachar, Michal Pecho, Štefan 

Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  



K bodu 8 programu OZ 

Nájom bytu v MŠ 

Starosta obce – zámer prenajať bytový priestor v objekte budovy MŠ bol zákonným 

spôsobom zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle obce. Ozvala sa len rodina 

Wiedermanová. Je potrebné schváliť len výšku nájmu. 

Ing. Petra Mihoková – návrhy finančnej komisie – 2 návrhy. Prvý návrh. 3,-€ na 1 m2 

a druhý návrh 3,5 € na 1m2 .  

 

Ing. Katarína Pechová – navrhuje 3,5 € za 1 m2. t.j. 238 € + energie. 

 

Starosta obce vyzval poslancov na hlasovanie návrhu poslankyne Ing.Pechovej. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6     PROTI: 1                               ZDRŽALI: 2 

 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia k nájmu bytových priestorov v budove MŠ 

Bolo prijaté uznesenie č. 41/2020 

Hlasovanie:  
Za 6 Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, Radovan Bobček, 

Petra Moravčíková, Martin Zachar 

Proti 1 Štefan Salva 

Zdržal sa 2 Anton Holička, Michal Pecho 

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Nájom parcela reg. E č. 863 

 

Zámer bol zverejnený v zákonnej lehote na úradnej tabuli a webovom sídle obce. Jedná sa 

o pozemok v záhrade p. Sagana, ktorý užíva a stará sa o to. Poslanci navrhujú cenu 1,-€/1 rok. 

Do budúcna je potrebné rokovať s p. Saganom o zámene pozemkov (p.Sagan je vlastník pod 

cestou).  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9     PROTI: 0                               ZDRŽALI:  

 

Starosta obce vyzval poslancov na hlasovanie.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia k nájmu parcely E-KN 863. 

Bolo prijaté uznesenie č. 42/2020 

Hlasovanie:  
Za 9 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková, Martin Zachar, Michal Pecho, Štefan 

Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 



K bodu 10 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Žiadna komisia nezasadala. 

 

 

K bodu 11 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

Starosta obce – prišla po lehote žiadosť od rodiny Bočekovej (narodený Daniel Boček) na 

príspevok pri narodení dieťaťa. V súvislosti s pandémiou spôsobenou koronavírusom 

COVID-19 bola žiadosť podaná neskôr. Je potrebné vyjadriť sa, či poslanci súhlasia vyplatiť 

tento príspevok. Do budúcna sa bude meniť VZN lebo tou praxou prichádzame na nedostatky 

tohto VZN. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9     PROTI: 0                               ZDRŽALI:  

 

Starosta obce vyzval poslancov na hlasovanie. 

  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 43/2020 

Hlasovanie:  
Za 9 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková, Martin Zachar, Michal Pecho, Štefan 

Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

Starosta obce:  

- Predajňa CBA VEREX sa už prerába a bude mať bankomat. Nakoľko bankomat je nie 

komerčnej banky tak sa musí platiť. Vedenie predajne navrhlo, či by sa obec na tomto 

poplatku nespolupodieľala v ½ vo výške 50,-€. Je to na poslancoch. Mgr. Marta 

Bočeková – prečo my ako obec by sme mali prispievať na tento bankomat? A ako poznám 

banky, tak tento poplatok by každý rok stúpal. CBA VEREX je podnikateľský subjekt, 

ktorý si môže platením poplatkov za bankomat znižovať náklady.  

 

Poslanci sa zhodli, že súhlasia s umiestnením bankomatu ale bezodplatne. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 9     PROTI: 0                               ZDRŽALI: 0 

 

Starosta obce - prišla žiadosť od Urbariát PS Lúčky, o úľavu alebo odpustenie dane 

z nehnuteľností. Je to protizákonné, zo zákona to nie je možné. Je možné len presunúť 

splatnosť dane do budúceho roka.  

- Musíme pristúpiť k zaoberaniu sa tým, čo navrhla Mgr. Elena Tuková a bolo to 

odkonzultované i s Ing. Marošom Salvom. Pristúpiť ku každej žiadosti o stavebné 

povolenie individuálne, ako stavebný úrad s tým že v prípade úpravy UPN-O obce, sa tieto 

zapracujú do tejto úpravy. Je to dôležité z dôvodu, že náš územný plán je starý od roku 



2005 a nie je. už vhodný pre potreby obce a občanov. Nový územný plán celkový by vyšiel 

od 40 000 do 60 000,-€ minimálne. Časovo by to bolo na 4 až 7 rokov. Na margo toho, štát 

chce, že by mala do roku 2031 prebehnúť drobná pozemková úprava v obciach. Nevieme, 

v ktorej etape našu obec zahrnie štát do tejto úpravy a ak to bude financovať štát 

z vlastných financií, tak by to bola zbytočná investícia obce. Súhlasíte s tým aby sa 

stavebný úrad zaoberal so žiadosťami individuálne v súlade s potrebami obce. 

 

Hlasovanie 
Za 9 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková, Martin Zachar, Michal Pecho, Štefan 

Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

 

- Chodia nám žiadosti o prenájom bočných ciest na parkovanie áut, na vytvorenie 

oddychových zón. Do budúcna treba o tom porozmýšľať.  

- Potoky už viete ako vyzerá, som z toho bezradný. Povodie Váhu nestíha s údržbou 

potokov. Ak by sa vás ľudia pýtali. 

- Smutná vec, dozvedel som sa, jedna pani povedala, že chlapi na prevádzkach zarábajú 

v čistom 1000,-€, ona že to má z prvej ruky od poslanca. Nie je to ale pravda, pozeral som 

mzdy, napr. chlapov, ktorí chodia na smeti, tak ani tí, v najlepších mesiacoch sa ani 

nepribližujú k tejto mzde. Priemerná mzda je u týchto pracovníkov 680,-€.  

Ing. Katarína Pechová – rýchlosť áut po Americkej.  

- Byt čo sa uvoľní, aby slúžil ako sociálny núdzový byt. Starosta obce – pre našu obec by to 

bol komfort, a bola by to škoda aby bol voľný. Ľudom sa v núdzovom stave môže pomôcť 

aj iným spôsobom.  

- Vyšlo nariadenie, že ani vianočné trhy sa nebudú môcť konať. Takže neviem, či mám 

niečo zariaďovať.  

- Mohlo by sa dať jedno verejné osvetlenie – lampa na záhumnie, nakoľko je na ulici tma. 

Starosta obce – zistíme, čo sa dá s tým robiť. 

- Zrkadlo, na dom p. Bencúra, kedy sa to bude osádzať? Starosta obce – budú sa  osádzať 3 

zrkadlá v obci. 

Martin Zachar – zrkadlo aj pri ich dome.  

Michal Pecho – kedy budú opravovať cesty? Starosta obce – asi do konca augusta by to 

malo byť hotové.  

Štefan Salva – koľko je v obci nezamestnaných? Že by napr. opravu strechy na škôlke robili 

títo ľudia. Starosta obce – s ktorými nezamestnanými? Nie je z čoho vybrať na takéto práce. 

S dôchodcami sme sa dohodli, a hľadáme možnosť ako by nám pomohli. 

Petra Moravčíková – môžem aj ja požiadať o nájom pozemku za našim domom, nakoľko 

chce tam mať poriadok a bude sa o to starať.  

Starosta obce – riešil čiernu skládku, upozorňujem týmto, že dotyčného pri zistení vyšla 

čierna skládka 6x viac ako klasický vývoz odpadu. 

 

Michal Pecho - prečo sa obedy pre dôchodcov nosia v plastových jednorázových nádobách. 

Starosta obce – je to kvôli momentálne situácie – ochorenie COVID 19 a je to hygienickejšie 

a praktickejšie. Budeme v tom pokračovať i naďalej, je to veľký posuv v pred. 

 

 

 

 

 



Bolo prijaté uznesenie č. 44/2020 

Hlasovanie:  
Za 9 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Ing. Katarína Pechová, 

Radovan Bobček, Petra Moravčíková, Martin Zachar, Michal Pecho, Štefan 

Salva 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Záver 

 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na zasadnutí OZ. 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Dludíková 

 

Overovatelia: 

 

p. Michal Pecho 

 

 

p. Peter Mišík 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 


